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Els consellers socialdemòcrates
del comú de Sant Julià de Lòria,
Rossend Areny i Jordi Roig, van
fer públiques ahir les demandes
d’informació que han fet al comú
per conèixer els detalls de la in-
corporació de la fins ara cap de
comunicació de Naturlàndia com
a cap de gabinet dels cònsols, i
dels criteris que s’han seguit per
escollir els tres cuidadors d’ani-
mals per a Naturlàndia. 

Els consellers del PS van dema-
nar per les condicions contrac-
tuals de la cap de gabinet, ja que
temen que la incorporació s’hagi
fet a través de la societat Campra-
bassa per encobrir una nova con-
tractació al comú. Roig i Areny
van recriminar que es pugui fer
ús d’aquesta via, i més tenint en
compte que la majoria s’havia
compromès a l’inici del mandat a
no fer contractacions. “Si es con-
tracta algú per al comú a través
d’una societat entendríem que és
un fet gravíssim i un comporta-

ment poc ètic”, va remarcar Roig,
que va criticar que “s’infli el capí-
tol de despeses”. També van pre-
guntar per com quedarà l’organi-
grama en el departament de
comunicació.

D’altra banda, i amb relació al
concurs per contractar tres cui-

dadors d’animals per a l’ecoparc
temàtic de Naturlàndia, els con-
sellers van preguntar pels criteris
a l’hora de seleccionar els candi-
dats, perquè consideren que hi
ha requisits del plec de bases que
no queden clars, quins han estat
els escollits (en cas que ja s’hagi

pres la decisió) i els contractes
que tindran. Areny i Roig van de-
manar transparència en aquest
procés, i més tenint en compte
que un dels candidats és la pare-
lla de la cònsol major, per garan-
tir que hi ha hagut igualtat d’o-
portunitats.
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Demana informació sobre la incorporació de la nova cap de gabinet dels cònsols

El PS critica les noves contractacions
i la poca transparència en el procés
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Jordi Roig es va mostrar preocu-
pat perquè el Tobotronc “ha de-
mostrat que és un giny que no
és segur”. Les problemàtiques
les va centrar en el fet que no hi
ha cap mecanisme per evitar el
xoc de les vagonetes si una es
para i que les extremitats poden
quedar a fora. Amb relació a les
accions legals de Mark Mackay,
Roig va reconèixer que ell segu-
rament també hauria acudit als
tribunals i que entén que triï la
via d’Estrasburg.

Inseguretat 
al Tobotronc


